
 

 

Protokoll ordinarie styrelsemöte i Poms – Nationell 

förening för habiliteringspsykologer 2019-04-05 

 

 

Närvarande: Magnus Ivarsson, Pia Åkerlund (till lunch), Karin 

Settergren. 

 

Plats: VUB-teamets lokaler, Polhemsg. 34, 1 tr., Stockholm  

 

Tid: 09:30-15:30 

 

Föredragningslista  

§1 Mötets öppnande 

§2 Val av ordförande för mötet - Magnus 

§3  Val av sekreterare för mötet - Karin 
§4 Godkännande av föredragningslistan 

§5 Föregående protokoll godkänns. 

§6 Rapporter 

 

 

§7 Höstens konferens: Förra mötet tog fram flera förslag till 

endagskonferens och två möjliga datum. Vi diskuterar vidare 

kring tema utredning och hur ett upplägg skulle kunna se ut. En 

övergripande idé om workshop finns som Magnus kommer 

skicka ut ett separat utskick. Frågan är vilka förutsättningar vi 

har var och en i styrelsen? Vi är få här idag och vi behöver 

klargöra en del: 

 

Klart med deltagare och yttre ram i slutet av maj.  

Lokal (med flera mindre rum) behöver vara bokad innan juni.  

Möjlig anmälan from juni så att folk kan planera för hösten och 

ev. utbildningar/konferenser. 

 

Beslut: Magnus kollar Ersta konferens till nästa styrelsemöte 

17/5. Inför nästa möte behöver var och en fundera över sitt 

möjliga ansvarstagande för en höstkonferens så vi kan besluta 

nästa möte. 

 

§8 Förbundskontakter  

Tove Gelin från förbundsstyrelsen är inbjuden till 

augustimötet. 

 

 

§9 Rådskonferens 

POMS ordförande är inbjuden ihop med ordförande för övriga 
professionsföreningar i förbundet. Magnus har förhinder. 

Beslut: Karin, som går även som representant för Uppsalas 

lokala fackförening, representerar POMS och deltar i ev. möte 

med övriga professionsföreningar. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

§10 Extern information 

 

Nyhetsbrev – nu har nytt verktyg ersatt det tidigare. Ingen i 

styrelsen har ännu anmält att de ska gå webutbildning.  

Innehåll till nyhetsbrev: resultat från medlemsenkät (Magnus), 

debattinlägg från medlem som kontaktat Pia, ev. uppföljning 

ang. Linden, aktuellt kring specialistinriktning (Karin). Manus till 

Pia senast 5 maj för publicering före 17/5. 

 
Beslut: Pia kommer boka datum för sin del och kontaktar 

Carolin och Anders ang. kurs och nyhetsbrev. Magnus ordnar 

inloggningar. 

 

§11  Resultat medlemsenkät: 80 svarande, varav 50 

medlemmar. Ca 33% av medlemmar har svarat. Magnus visar 

ett diagram, som bifogas protokollet. Flest svar gällde i 

korthet: konferenser, beskriva arbetsuppgifter för 

habpsykolog, delta i samhällsdebatt och verka för att 

medlemmar får tillgång till aktuell forskning. 

 

§12  Ev. rabatt till medlemmar i flera föreningar: Magnus har 

fått negativt svar från förbundets medlemsservice. Går ej av 

administrativa skäl. Idé: motion om att göra detta möjigt från 

POMS till kommande kongress om? 

 

§13  POMS har ej fått någon mer respons från kansliet 

angående ev. seminarium i Almedalen. ( Efter mötet fått 

negativt besked) 

 

§14  Övriga frågor: Ulrika Eksner Skog och Nora Choque 

Olsson från förbundskansliet deltar efter lunch. Vi går igenom 

den reviderade beskrivning av specialistinriktning som 

styrelsen fått utskickad. Magnus och Karin lämnar synpunkter 

på formulering av lärandemål och färdigheter. Efter detta går vi 

igenom de förslag på kurser som POMS inhämtat från såväl 

medlemmar som ickemedlemmar.  

 

 

§15   Bordlagda frågor 
 

- Habiliteringar i Norden tas 17/5 

- Hur hantera frågor eller uppgifter som Poms skulle 

kunna arbeta med i framtiden men som eventuellt 

inte hinns med för tillfället (etik för 



 

 

habiliteringspsykologer, litteraturlista för nya 

habiliteringspsykologer etc.)? 

- Ev. motion från POMS till nästa kongress angående 

rabatt vid medlemskap i flera professionsföreningar 

-  

 

§16 Mötets avslutande 


